
Zápisnica 11/2019 

z porady vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa  11. septembra 2019 

 

 

 

Prítomní členovia vedenia fakulty: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Milan Polakovič, CSc.; prof. 

Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. 

Prizvaní: 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, CSc.; Marek Wadinger 

 

PROGRAM: 

Stále body rokovania: 

A. Kontrola úloh (Michalová) 

B. Aktuálne informácie o propagácii fakulty v spolupráci s PR agentúrou (Drtil, Michalová) 

C. Aktuálne informácie o projekte Accord (Gatial, Lakatoš, Michalová) 

 

1. Aktuálne informácie o propagácii fakulty a hlavné úlohy v propagácii fakulty pre ďalší akademický 

rok (Drtil, Michalová, Mikulová) 

2. Vyhodnotenie prijímacieho konania na Ing. a PhD. štúdium a 2. kola prijímacieho konania na Bc. 

štúdium (Reháková) 

3. Pedagogická problematika – otvorenie akademického roku 2019/2020 (Reháková) 

4. Správa o ubytovanosti študentov FCHPT STU pre akademický rok 2019/2020 (Reháková, zástupca 

študentov, presunuté na 8. 10. 2019) 

5. Dlhodobý zámer rozvoja FCHPT STU na obdobie 2019‐2023 (Gatial) 

6. Príprava zasadnutia Priemyselnej rady FCHPT STU (Drtil) 

7. Informácia o ukončených letných rekonštrukčných prácach (Michalová) 

8. Rôzne 

 

A. Kontrola úloh 

Príloha zápisnice pre členov vedenia fakulty. 

 

B. Aktuálne informácie o propagácii fakulty v spolupráci s PR agentúrou 

Viď bod č. 1 tohto rokovania vedenia fakulty. 

 

C. Aktuálne informácie o projekte Accord 

Projekt Accord má má byť podpísaný v priebehu októbra 2019, zmluva určí ďalšie podmienky jeho 

realizácie a tiež rozpočet na aktivity a personálne zabezpečenie realizácie projektu. Rektor STU má 

v pláne vytvoriť útvar so zameraním administratívu a projektový manažment Accord‐u. 

 

Bod 1. Aktuálne informácie o propagácii fakulty a hlavné úlohy v propagácii fakulty pre ďalší 

akademický rok 

PR  manažérka  fakulty  uviedla  graficky  upravený  materiál  s hodnotením  doterajšej  kampane, 

s hodnotením  spolupráce  s reklamnou  agentúrou,  s hodnotením  internej  spolupráce  s pracovníkmi 



fakulty ochotnými sa podieľať na propagačných aktivitách. Nosnou súčasťou bolo hodnotenie ankety 

zapísaných  študentov  na  Bc.  štúdium,  ktorej  sa  zúčastnila  takmer  polovica  zapísaných  prvákov 

I. stupňa,  takže  výsledky  boli  reprezentačné.  Nosnou  komunikačnou  aktivitou  pre  záujemcov 

o štúdium podľa ankety bol digitálny priestor. Študenti uviedli tiež napr. dôvod výberu školy, poradie 

fakulty v ich výbere, zdroj, ktorý ich o štúdiu informoval, ap. 

Dekan  fakulty  doplnil,  že  pozitívne  výsledky  kampane  fakulty  za  posledné dva  akademické  roky  sú 

viditeľné najmä pri porovnávaním počtov zapísaných študentov na všetky fakulty v rámci univerzity. 

Členovia vedenia fakulty uvítali návrh agentúry a PR manažérky na spracovanie absolventských videí, 

ktoré  aktuálne  nie  sú  v rozpočte  propagácie  vzhľadom  na  zatiaľ  nespracovaný  celkový  rozpočet 

fakulty pre nasledujúci rok. 

Vedenie  fakulty  konštatuje,  že  je  potrebné  zmeniť  AIS  prihlášky  a  žiaľ,  návrhy  fakulty  neboli  na 

rektorátnej úrovni spracované. 

Konkrétne  zámery  na  nasledujúci  akademický  rok  budú  predložené  na  nasledujúcom  rokovaní 

vedenia fakulty. 

Uznesenie 1/11/2019: 

Preskúmať  doterajšie  pripomienky  spracované  vedením  fakulty  k neprehľadnému  elektronickému 

systému  prihlášok  záujemcov  o štúdium  a  prerokovať  na  úrovni  rektorátu  ich  plány  na  zlepšenie 

situácie. 

Z: prod. Reháková 

T: 30. 11. 2019 

Uznesenie 2/11/2019: 

Pripraviť  cenovú  ponuku  digitálnej  kampane  v zmysle  schválenej  sumy  pre  akademický  rok 

2019/2020 s termínom začiatku 1. decembra 2019 a zvlášť nezáväznú cenovú ponuku na spracovanie 

absolventských videí a zaslať písomne členom vedenia fakulty. 

Z: prod. Drtil 

T: 25. 11. 2019 

 

Bod 2. Vyhodnotenie prijímacieho konania na Ing. a PhD. štúdium a 2. kola prijímacieho konania na 

Bc. štúdium 

Prod. Reháková predložila podrobný tabuľkový prehľad písomne a členom vedenia fakulty bol zaslaný 

elektronicky. Materiál bude predložený na rokovanie Kolégia dekana. 

 

Bod 3. Pedagogická problematika – otvorenie akademického roku 2019/2020 

Prodekanka  pre  vzdelávanie  uviedla materiál,  ktorý  bol  zaslaný  členom  vedenia  elektronicky  a  bol 

schválený bez pripomienok. 

 

Bod 4. Správa o ubytovanosti študentov FCHPT STU pre akademický rok 2019/2020 

Preložený na 8. 10. 2019. 

 

Bod 5. Dlhodobý zámer rozvoja FCHPT STU na obdobie 2019‐2023 

Dekan  fakulty  upozornil  členov  vedenia  fakulty,  že  je  potrebné  spracovať  a  predložiť  predmetný 

materiál v zmysle zákona najprv na rokovanie Vedeckej rady a následne na schválenie Akademickému 

senátu  FCHPT.  Dekan  fakulty  prepošle  znovu  podklady  a  navrhovanú  štruktúru  materiálu,  ktorá 

vyplynula z diskusie prodekanov. 

 



Bod 6. Príprava zasadnutia Priemyselnej rady FCHPT STU 

Prod. Drtil  predložil  upravený  zoznam  navrhovaných  členov  Priemyselnej  rady  FCHPT  STU,  ktorý 

dekan fakulty schválil. Prvé rokovanie sa uskutoční 28. novembra 2019. 

 

Bod 7. Informácia o ukončených letných rekonštrukčných prácach 

Tajomníčka fakulty informovala o ukončených rekonštrukčných prácach na vodovodných rozvodoch, 

ktoré  čiastočne  pomôžu  pri  riešení  havarijných  stavov  v  budove  a  to  možnosťou  odstavovania 

prívodu  vody  po  blokoch  a  poschodiach.  Realizovaná  rekonštrukcia  kotlov  na  ohrev  teplej  vody 

predpokladá  úsporu  danú  zvýšenou  kontrolou  spotreby,  opravy  rozvodov  mierne  znížia  riziko 

havarijných stavov a škody na majetku. 

Stav  horizontálnych  vodovodných  potrubí  fakulty  je  možné  nazvať  katastrofálnym  a  bude  si 

vyžadovať náročnú rekonštrukciu v najbližšom období,  inak môže spôsobiť až odstavenie prevádzky 

Novej budovy rovnako ako stav bezpečnostných systémov (hlásičov požiaru, ap). 

Na  všetky  rekonštrukcie  sú  spracované  projekty  ale  ich  financovanie  prevyšuje  možnosti  fakulty. 

Rektor univerzity nereagoval na upozorňujúci  list  vedenia  fakulty  zaslaný v roku 2018  so  žiadosťou 

o podporu pri získavaní prostriedkov. Fakulta okrem „starých“ problémov musela, žiaľ, investovať aj 

do  odstraňovania  nedostatkov  spôsobených  nekvalitnou  prácou  firmy DUHA  pri  zatepľovaní  novej 

budovy  a  riešiť  tak  problémy,  ktoré  sme  nemali  mať  minimálne  desaťročie  (zatekajúce  strechy, 

nekvalitné  odvody  dažďovej  vody,  nekvalitné  pokládky  izolácii,  škody  na  vnútorných  priestoroch, 

atď). 

Stále nie je vyriešený súdny spor, ktorého aktuálny stav nie je známy a jeho začatie, ani jeho priebeh 

nikto  s vedením  fakulty  v  danom  čase  nekonzultoval.  Z tohto  dôvodu  je  pozastavené  riešenie 

nedostatkov  súvisiacich  s realizovanou  stavbou  zateplenia  novej  budovy  a  sme  nútení  zbytočne 

vyčerpávať vlastné finančné zdroje fakulty na riešenie havarijných stavov a nezavinených problémov 

z tejto stavby miesto podpory vzdelávacieho procesu t.j. hlavnej činnosti akademickej inštitúcie. 

 

Bod č. 8 Rôzne 

Dekan fakulty: 

‐ opätovne  požiadal  členov  vedenia  o  stanovisko  k požiadavke  rektora  STU  splatiť  pôžičku 

fakulty rektorátu, ktorú rektor vyslovil nesúhlasným listom s jej odkladom. Členovia vedenia aj 

na základe hodnotenia čerpania tovarov a služieb na fakulte na augustovom vedení odporučili 

po  opätovnom hodnoteni  čerpania  pôžičku  splatiť.  Tiež  informoval  o  požiadavke,  aby  R‐STU 

poskytol prehľad o splácaní pôžičiek všetkými súčasťami STU 

‐ informoval o nových platových výmeroch 

‐ informoval  o  ukončenom  personálnom  audite  na  R‐STU  na  základe  informácie  od  rektora 

univerzity, ktorý výsledky prepošle dekanom fakúlt resp. ich zverejní 

‐ požiadal prod. Polakoviča o návrh na zriadenie Edičnej rady 

 

Prod. Polakovič: 

‐ informoval  o  slávnostnom  podujatí  pri  príležitosti  udelenia  titulu  Dr.h.c.  prof. Massimovi 

Morbidellimu a o s tým spojených organizačných náležitostiach t.j. spracovaní zoznamu hostí, 

laudácia, príprave recepcie, spracovaní pozvánok, ap. 

‐ predložil  návrh,  ktorý  vedenie  fakulty  odsúhlasilo  a  to  zmenu  platby  členského  v organizácii 

uvedenej v návrhu zaslanom elektronicky (zabezpečí Ing. Grančay) 



‐ súhlasil so zastupovaním prod. Rehákovej dňa 16. 9. 2019 na pracovnom stretnutí na rektoráte 

s prodekankou pre vzdelávanie 

‐ navrhol aby vyhodnocovanie Excelentných tímov sa realizovalo len na úrovni R‐STU 

‐ bude  kontaktovať  riadiacich  pracovníkov  fakulty  s požiadavkou  navrhnúť  nových  členov  pre 

VEGA 

‐ konštatoval, že stále nie je vytlačená Acta Chemica Slovaca 

 

Prod. Lakatoš: 

‐ informoval o stretnutí EuraChem ohľadne systému merania kvality v chémii a konštatoval, že je 

to  možno  cesta  k  vytvoreniu  nového  študijného  programu  avšak  v  závislosti  od  podkladov, 

ktoré budú spracované 

 

 

Bratislava, 11. 9. 2019 

 

Zápis: 

Ing. Alena Michalová 

tajomníčka fakulty 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. 

dekan FCHPT STU 

 


